
Protokoll 

Protokoll SETI styrelsemöte måndagen 2017-12-18 kl 1800. 

Plats:Saltö Torg 2B  

Frånvarande: Marita Borg Jerserup, Peter Okmark 

§1. Mötet öppnas- ordföranden Göran Löfgren öppnar mötet. 

§2. Godkännande av dagordning- styrelsen godkänner dagordningen. 

§3. Föregående mötesprotokoll 2017-10-18 läses upp av ordföranden.  

§4. Inkomna/avsända handlingar- Medborgareförslag om belysning av 
Gamla Saltöbron samt uppmärksammande av dess 100-årsjubileum 2020. 
Karlskrona Kommun, Kulturutbudet. 

  
§5.  Pågående och icke avslutade ärenden- Styrelsens gick gemensamt 
igenom åtgärdslistan.  
  

§6. Ekonomi- kassören redovisar siffror. Årets verksamhet ger ett litet 
överskott.  Antalet medlemmar har minskat något. Det pratades om ny rutin kring 
medlemsavgiften. Utskick planeras i början av februari. Förslagsvis startar vi således 
tidigare så att påminnelser kan komma i samband med årsmötet i april. 
  

§7. Höstmötet 23 november- bra stämning och bra innehåll men det 
avslutades något sent.  

 ”Julpyssel” 5 december, 7-8 personer samlades för fika och pyssel. Det 
var väldigt uppskattat.  

§8.  Övriga frågor: 

 Ansvarig för medlemsregistret och medlemsutdelning- Hedda Lundqvist 
och Helen Hansson samarbetar med detta. Ansvarig för FB-grupp- Hedda Lundqvist 

 Verksamhetsplan 2018 diskuterades. Tas upp på nytt vid nästa 
styrelsemöte då den ska fastställas. Kom gärna med förslag på aktiviteter.  

 Mark- och miljödomstolen kommer under 2017-12-19 besöka Kilströms 
kaj. 

 Mycket bilar har tillkommit på Ekholmen. Vi bevakar detta.  

 Skolan har kommit med en köranvisning till och från Saltöskolan.  
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§9. Valberedningen- Mats Ling riktar sitt tack till styrelsen arbete och önskar 
namnförslag inför framtida styrelse. 

  
  
§10. Nästa möte med styrelsen- 2018-02-01 kl. 18.00 på Saltö Torg 2B. 
  
  
§11 . Mötet avslutas, gemensam julmåltid med mat från Saltö Fiskhall. 

Sekreterare:   Ordförande: 

Lisa Holmberg   Göran Löfgren 


